
 
Voorzitter, 

Voor wat betreft de Duurzaam Wonen Lening kan de CDA fractie kort zijn. Voor ons had dit een 
hamerstuk mogen zijn.  

We willen ons betoog behouden tot 1 onderwerp; communicatie. 
Het is een feit dat er voor de huidige blijvers- en verzilverleningen alleen aanvragen binnen zijn 
gekomen met als doel de woning te verduurzamen. Om deze reden is er geen blijvers- of 
verzilverlening uitgezet.  

Wij willen u de oproep doen om na instemming van het voorstel vanavond rugbaarheid te geven 
door middel van een communicatietraject om onze inwoners te informeren over de Duurzaam 
Wonen Lenen en alle mogelijkheden die er zijn voor onze inwoners om aanspraak te maken op deze 
lening. 

Dank u. 


